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Jerzy Bozek

Krzysńof Jarczok

Jerzy Kwaśniewski

Radni Rady Miejskiej

w c zechowi cach - Dziędzicach

Zabrzeg, dnia 11 sierpnia ż0|7 r.

Pan

Marian Błachut

Bu rmistrz Czechowic - Dziedzic

Szanowny P anie Burmistrzu,

zwracamy się z wnioskiem o podjęcie działań mających na celu zapewnienie

bezpieczeństwa uczestnikom ruchu na ulicy Pasiecznej.

Przedmiotowa droga jest waznym szlakiem komunikacyjnym łączącym dwa sołectwa :

Ligotę i Zabrzeg. Korzystają z niej z dużą częstotliwością rowerzyści, Jest miejscem pieszych

spacerów, korzystają z niej równiez motocykliści i kierowcy samochodów. Ulica stanowi trasę

przelotową dla udających się do Czechowic oraz Bielska-Białej (jak i w drugą stronę). Jest

równiez odcinkiem lokalnej trasy rowerowej "Dolina Iłownicy". Droga jest wąska, a ostre idość

wysokie krawędzie nawierzchni asfaltowej dodatkowo zawężają pas ruchu. Manewry wymijania

iwyprzedzania na tej ulicy są bardzo niebezpieczne z uwagi na wspomniane wyzej brzegi

nakładki.
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Wskazane byłoby odpowiednie utwardzenie poboczy drogi oraz położenie krawęzników na całej

jej długości - zapobiegłoby to załamaniom brzegów asfaltu. Prosimy również o rozwazenie

mozliwości postawienia znaku ograniczającego prędkość do 30 km l godz., co w znacznym

stopni u wpłynęłoby na b ezpieczeństwo w szystkich uczestn ików ru chu.

Prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku.

Z poważaniem
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-Prżewodniczący Rady Mie,iskiej- do wiadomości
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